
 
2024 – 2025 Coach Registration Renewal & Correspondence Update Form 

2024 - 2025 註冊教練續會及資料更新表格 
For the period from 1 September 2024 to 31 August 2025 
會籍有效期由 2024 年 9 月 1 日至 2025 年 8 月 31 日 

 
 

I wish to renew my coach registration with The Equestrian Federation of Hong Kong, China for 2024 – 2025. 
本人希望續會成為中國香港馬術總會 2024 - 2025 年度的註冊教練。 

 
English Name 英文姓名 : 

Chinese Name 中文姓名 : 

Membership No. 會員編號 : 

 
* Please update the following information if there are any changes. If you need to update your coaching qualification or First Aid 

qualification, please provide a copy of the latest coaching qualification/ First Aid certificate for our record. 
   請審閱以下資料，如有任何更改，敬請更新。如需更新教練或急救資格，請提供相關證明或證書副本，供本會辦理。 

 
  Existing Information  現時資料 Updated Information  更新資料 

  Email Address  
  電郵地址 

   

  Coaching Qualification 
  教練資格 

   

  First Aid Certificate 
  急救證書 

   

  Others 其他    

* Annual Fee for Coach Registration: HK$300 (For the period from 1 September 2024 to 31 August 2025) 
註冊教練年費: HK$300 (有效期由 2024 年 9 月 1 日至 2025 年 8 月 31 日) 

 

Payment Method 付款方法 
¨ Fast Payment System (FPS) 轉數快 (FPS ID 轉數快識別碼: 0892570) 

(The Equestrian Federation of Hong Kong, China (New Name); HK Equestrian Federation (Former Name)) 

¨ Cheque 支票 (Payable to “The Equestrian Federation of Hong Kong, China”; 支票抬頭人請填寫:「中國香港馬術總會」)  

Bank (銀行) :   Cheque no. (支票號碼) :     

¨ Deposit 存款 (Bank Pay-In Slip is required 需提供銀行存款單證明) 

(EFHKC bank account 本會銀行戶口 - Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited 渣打銀行, A/C no: 411-0-326427-0) 
 

*Please complete this form and return it by email or by post to EFHKC office together with the Payment Record or a Crossed Cheque. (Address: The      
Equestrian Federation of Hong Kong, China, 8/F Central Complex Building, Shatin Racecourse, Shatin, N.T., Hong Kong.) 

 請將填妥之表格連同付款記錄或劃線支票電郵或郵寄至本會辦理。(地址：香港新界沙田馬場綜合大樓八樓中國香港馬術總會) 
 
 
 
 

Applicant’s Signature (申請人簽署)  Date (日期)   
Remark: The personal information provided will only be used for enrolment of activities organized by EFHKC, future contact and opinion survey. 
For correction or access to personal data provided, please contact EFHKC. 
備註:  所提供的個人資料，只作中國香港馬術總會舉辦的各項活動報名事宜﹑統計﹑日後聯絡及活動意見調查之用。如欲更正或查詢個人資料，請
與本會聯絡。 


